
	  

	  

ZÁPISNICA	  ZO	  16.	  ZASADNUTIA	  VEDECKEJ	  RADY	  VYSOKEJ	  ŠKOLY	  MANAŽMENTU(VŠM)	  

dňa	  17.6.2008	  

	  

	  

Zasadnutie	  Vedeckej	  Rady	  zahájil	  a	  viedol	  predseda	  VR	  prof.	  B.	  Lichardus	  

Prítomní	  členovia	  VR:	  
Alena	  Bušíková	  M.B.A.	  

prof.	  Ing.	  Soňa	  Ferienčíková,	  PhD.	  
Denisa	  Hackett.M.B.A.	  

m.prof.	  RNDr.	  Jozef	  Hvorecký,	  PhD.	  
prof.	  Ing.PhDr.Štefan	  Kassay,	  DrSc.	  

Dr.h.c.	  prof.	  MUDr.Branislav	  Lichardus,	  DrSc.	  
PhDr.	  Oldřich	  Mrkývka	  

m.prof.	  Ing.Ivan	  Perlaki,	  PhD.	  
m.prof.	  PhDr.Monika	  Šestáková,	  DrSc.	  

Mgr.	  Jozef	  Šimúth	  
Mgr.	  Branislav	  Zlocha	  
Doc.	  PhDr.	  Ivan	  Žáry	  

	  
Ospravedlnení	  členovia	  VR:	  

prof.	  Ing.	  Edita	  Hekelová,	  PhD.	  
Prof.	  RNDr.	  Jozef	  Kelemen,	  DrSc.	  
Prof.	  Ing.	  Milan	  Šikula,	  DrSc.	  

	  
Prizvaní	  hostia:	  

Ing.	  Božena	  Gajdošová	  	  (skype)	  
David	  Griffin,	  M.A.	  (skype)	  

Ing.	  Ján	  Rebro,	  M.B.A.,	  PhD.	  (ospravedlnený)	  
Ing	  Antónia	  Valašíková	  

	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
Program:	  
	  
	  	  1.	  Kontrola	  zápisnice	  z	  15.zasadnutia	  VR	  VŠM	  
	  	  2.	  2008	  Meeting	  of	  the	  CityU	  Network	  of	  International	  Partners,	  18.-‐19.4.2008	  Bellevue,	  	  	  
	  	  	  	  	  	  WA,(Rebro,Lichardus,Hvorecký	  –	  na	  pozvanie)	  
	  	  3.	  Komplexná	  akreditácia	  VŠM	  –	  ustanovenie	  pracovnej	  skupiny	  pre	  VŠM	  (Zlocha,	  Lichardus)	  
	  	  4.	  Dlhodobý	  zámer	  VŠM	  na	  obdobie	  rokov	  2008-‐2014	  (Lichardus,	  Hvorecký,	  Hekelová,	  Zlocha)	  
	  	  5.	  Návrhy	  na	  zavedenie	  nových	  štúdijných	  predmetov	  na	  VŠM	  	  
	  	  	  	  	  	  J.Sipko:	  Euro	  a	  Európska	  menová	  unia	  
	  	  	  	  	  	  D.	  Maťovčíková	  :	  Medzinárodný	  finančný	  manažment	  
	  	  6.	  Informácia	  o	  zápise	  nových	  študentov	  na	  VŠM	  –	  CityU	  (Valašíková)	  
	  	  7.	  Obnova	  učiteľského	  zboru	  na	  VŠM	  –	  CityU	  a	  akademické	  zabezpečenie	  študijných	  programov	  	  	  
	  	  	  	  	  (Hackett,	  Bušíková,	  Griffin,	  Lichardus)	  
	  	  8.	  Príprava	  vydania	  vlastných	  učebných	  textov	  (Lichardus)	  
	  	  9.	  Iniciatíva	  Gratex	  –	  VŠM/CityU-‐	  Asociácia	  IT	  (ITAS)	  –	  vytvorenie	  predpokladov	  na	  vznik	  nového	  	  
	  	  	  	  	  	  študijného	  programu	  v	  IT	  (Zlocha)	  
10.	  Členstvo	  VŠM	  	  v	  EUA	  (Lichardus)	  
11.	  Nové	  výzvy	  a	  úlohy	  vysokého	  školstva.	  Konferencia	  GUNI	  (Global	  University	  Network	  for	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  Education)	  v	  Barcelon,	  31.3.-‐2.4.2008	  (Lichardus)	  
12.	  Erasmus	  Program	  –	  súčasný	  stav	  na	  VŠM.	  Organizačná	  konferencia	  v	  Lisabone,	  máj	  2008	  
	  	  	  	  	  	  	  (Hvorecký)	  
13.	  Sympózium	  ,,The	  tenth	  Step:	  Keep	  Walking	  Up	  ´´	  Universidad	  Autónoma	  de	  Nuevo	  León,	  	  
	  	  	  	  	  	  Monterrey,	  Mexico,máj	  2008	  Lichardus	  –	  na	  pozvanie)	  
14.	  Live@Edu	  –	  cooperation	  Microsoft	  a	  Gratex	  –	  nasadenie	  komunikačného	  systému	  medzi	  	  
	  	  	  	  	  	  študentmi	  a	  školou	  (Zlocha)	  
15.	  Iniciatíva	  ,,Podpora	  Inovácii´´	  v	  rámci	  EU	  programu	  SouthEast	  European	  Program	  (multilaterálny	  
	  	  	  	  	  	  nadregionálny	  projekt)	  (Zlocha)	  
16.	  Rôzne	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



Predseda	  VR	  na	  úvod	  informoval	  o	  odchode	  Doc.Ing.	  Dušana	  	  Dobrovodského,	  PhD.,	  garanta	  
bakalárskeho	  programu	  Podnikový	  manažment,	  	  z	  	  VŠM	  na	  vlastnú	  žiadosť	  v	  procese	  kompletizovania	  
spisu	  pre	  komplexnú	  akreditáciu	  VŠM	  .	  Tým	  sa	  ukončilo	  aj	  jeho	  členstvo	  vo	  VR	  VŠM.	  	  	  
Predseda	  VR	  menoval	  za	  novú	  členku	  VR	  prodekanku	  Alenu	  Bušíkovú,	  M.B.A.	  
Ďalej	  konštatoval	  prítomnosť	  12	  členov	  z	  15	  člennej	  VR	  a	  uznášania	  schopnosť	  VR.	  
	  
Ad.1)	  
Predseda	  VR	  konštatoval	  splnenie	  všetkých	  uznesení	  z	  15.	  VR.	  	  Zápisnica	  bola	  schválená	  bez	  
pripomienok.	  
	  
Ad	  2)	  
J.Rebro,J.Hvorecky,	  B.Lichardus	  a	  D.Griffin	  sa	  zúčastnili	  	  v	  Bellevue	  (WA)	  v	  dňoch	  16.-‐21.4.2008	  na	  
„2008	  Meeting	  of	  the	  City	  University	  Network	  of	  International	  Partners	  and	  Programs“.	  Celkovo	  bolo	  
37	  účastníkov	  stretnutia	  z	  USA,	  SR,	  Bulharska,	  Grécka,	  ČR,	  Rumunska,	  Švajčiarska,	  Kanady,	  Mexika,	  
Austrálie	  a	  Číny.	  Absolvovali	  sme	  oficiálne	  individuálné	  informačné	  stretnutie	  s	  vedením	  CityU	  
a	  opakovane	  sme	  vystúpili	  v	  pléne.	  	  So	  záujmom	  bola	  prijatá	  zvlášť	  správa	  J.Hvoreckého	  	  o	  našej	  
metodológii	  e-‐learningu.	  Hlavným	  záverom	  stretnutia	  bolo,	  podľa	  nášho	  názoru,	  potvrdenie	  
transformačného	  procesu	  CityU	  v	  tom	  zmysle,	  že	  sa	  v	  riadení	  školy	  majú	  uplatňovať	  výraznejšie	  
podnety	  zdola	  z	  partnerských	  inštitúcii.	  Edukačné	  programy	  sa	  majú	  	  prispôsobovať	  lokálnym	  
podmienkam.	  Namiesto	  zamerania	  na	  bilaterálne	  vzťahy	  sa	  má	  prejsť	  na	  synergiu	  celej	  siete.	  K	  týmto	  
žiaducim	  trendom	  VŠM	  v	  posledných	  rokoch	  značne	  a	  iniciatívne	  prispievala.	  
	  „Meeting	  2009“	  sa	  bude	  konať	  na	  jar	  na	  Slovensku.	  
	  
Uznesenie	  1.	  
Vedenie	  VŠM	  sa	  poveruje	  pokračovať	  v	  presadzovaní	  transformačných	  zámerov	  CityU	  v	  zmysle	  vyššie	  
uvedeného	  zápisu.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovední:	  Rebro,	  Zlocha,	  Lichardus	  
	  
Ad	  3)	  
	  
Pracovnú	  skupinu	  na	  prípravu	  dokumentácie	  a	  spisov	  na	  komplexnú	  akreditáciu	  koordinoval	  
B.Zlocha.	  Jej	  členmi	  boli	  D.Hekelová,	  A.Valašíková	  	  a	  	  J.Hvorecký.	  So	  skupinou	  spolupracoval	  aj	  rektor	  
VŠM.	  	  Spis	  	  bol	  doručený	  na	  AK	  začiatkom	  marca	  2008.	  Predbežne	  sme	  boli	  informovaní,	  že	  bola	  
ustanovená	  pracovná	  skupina	  na	  posúdenie	  spisu	  pod	  vedením	  prof.	  Vincúra.	  Funkciu	  garanta	  
bakalárskeho	  programu	  podnikový	  manažment	  prijal	  doc.	  Ing.Juraj	  Sipko,	  PhD.	  
	  
Uznesenie	  2.	  
VR	  prijala	  správu	  o	  príprave	  komplexnej	  akreditácie	  VŠM	  a	  poveruje	  zostavovateľov	  akreditačného	  
spisu	  vykonať	  potrebné	  opatrenia	  v	  súvislosti	  s	  predpokladanou	  návštevou	  pracovnej	  skupiny	  AK	  na	  
VŠM.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovední:	  Zlocha,	  Lichardus,	  Hekelová,	  Hvorecký	  a	  ďalší	  
	  	  
	  



Ad	  4)	  
	  
Prerokoval	  sa	  a	  schválil	  dlhodobý	  zámer	  VŠM	  na	  obdobie	  rokov	  2008-‐2014.	  Obsahuje	  nové	  študijné	  
programy	  a	  kladie	  dôraz	  najmä	  na	  trvalé	  skvalitňovanie	  výuky	  a	  výskumu	  a	  na	  intenzívnejší	  	  styk	  	  
školy	  s	  hospodárskou	  a	  výrobnou	  sférou.	  	  Dokument	  	  je	  uverejnený	  na	  webovej	  stránke	  VŠM.	  
	  
	  
Uznesenie	  3.	  
VR	  	  schválila	  	  dlhodobý	  zámer	  VŠM	  na	  vedomie	  a	  poveruje	  vedenie	  VŠM	  organizáciou	  jeho	  plnenia.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovední:	  	  Rebro,	  Zlocha,	  Lichardus	  
	  
Ad.5)	  
	  
Prerokovali	  sa	  dva	  návrhy	  na	  zaradenie	  nových	  študijných	  predmetov.	  	  
Predseda	  VR	  sa	  poďakoval	  obidvom	  autorom	  za	  iniciatívnu	  záslužnú	  činnosť.	  
	  
Uznesenie	  4.	  
Predmet	  Euro	  a	  Európska	  menová	  únia	  (autor	  J.Sipko)	  sa	  schvaľuje	  	  a	  ponúkne	  sa	  ako	  voliteľný	  
predmet	  	  	  od	  ďalšieho	  akademického	  roku.	  
K	  predmetu	  Medzinárodný	  finančný	  manažment	  (autor	  D.Maťovčíková)	  sa	  schvaľuje	  námet	  
a	  odporúča	  sa	  jeho	  prerokovanie	  na	  príslušnej	  katedre.	  
Termín:	  1.10.2008.	  
Zodpovední:	  Sipko,	  Maťovčíková,	  Lichardus	  	  	  
	  
Ad.6)	  
	  
Záujem	  študovať	  na	  všetkých	  výukových	  programoch	  VŠM-‐CiyU	  	  	  prejavilo	  	  	  o	  tretinu	  viac	  študentov	  
ako	  v	  minulom	  školskom	  roku	  (spolu	  1005).	  Prevláda	  záujem	  o	  študijné	  programy	  v	  slovenskom	  
jazyku.	  Konečné	  počty	  študentov,	  ktorí	  	  skutočne	  na	  školu	  nastúpia,	  	  sa	  upresnia	  	  až	  na	  začiatku	  
školského	  roka.	  
	  
Uznesenie	  5.	  
VR	  vzala	  informáciu	  o	  počte	  záujemcov	  	  o	  štúdium	  na	  VŠM-‐CityU	  v	  školskom	  roku	  2008/09	  
s	  uspokojením	  ,	  	  vyjadrila	  uznanie	  za	  marketingovú	  činnosť	  	  najmä	  B.Zlochovi,	  K.Roller	  a	  K.Balšanovej	  
a	  vyslovila	  predpoklad,	  že	  sa	  v	  úspešnej	  marketingovej	  činnosti	  bude	  ďalej	  intenzívne	  pokračovať	  .	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovední:	  B.Zlocha	  a	  kolektív	  
	  
	  
Ad	  7)	  
	  
O	  obnove	  učiteľského	  zboru	  na	  VŠM	  a	  CityU	  informovala	  A.	  Bušíková.K	  dnešnému	  dňu	  na	  škole	  
pôsobí	  	  7	  profesorov,	  8	  docentov,	  11	  učiteľov	  s	  hodnosťou	  	  PhD.	  a	  40	  učiteľov	  s	  rôznymi	  titulmi	  ako	  
Mgr.,	  Bc.,	  Ing.,	  	  RNDr.,	  atď.	  Súčasťou	  tohto	  zboru	  sú	  aj	  15	  zahraniční	  lektori.	  	  	  	  	  	  



Vo	  výhľade	  na	  nasledujúci	  akademický	  rok	  je	  prijatie	  	  jedneho	  	  profesora,	  dvoch	  	  docentov,	  a	  ďalších	  
učiteľov	  s	  hodnosťou	  	  PhD.	  	  Tieto	  údaje	  sa	  však	  môžu	  časom	  modifikovať.	  
Viacerí	  	  učitelia	  prechádzajú	  z	  čiastočného	  úväzku	  na	  plný	  úväzok.	  
	  
Predseda	  VR	  všetkých	  prítomných	  požiadal	  o	  aktívnu	  pomoc	  pri	  hľadaní	  nových	  kolegov	  do	  
akademického	  zboru.	  	  
	  
	  
	  Uznesenie	  6.	  
VR	  	  vzala	  informáciu	  na	  vedomie	  a	  odporúčala	  intenzívne	  pokračovať	  vo	  zvyšovaní	  odbornosti	  
učiteľského	  zboru.	  
Termín:	  	  priebežne	  
Zodpovední:	  	  Rektor,	  dekan,	  prodekanky	  a	  ďalší	  členovia	  vedenia	  školy	  a	  učiteľského	  zboru	  
	  
	  
Ad.8)	  
	  
Rozvíja	  sa	  príprava	  vydania	  vlastných	  učebných	  textov	  najmä	  v	  spolupráci	  s	  vydavateľstvom	  IURA.	  
Pracuje	  sa	  v	  súčasnosti	  na	  nasledujúcich	  rukopisoch:	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  	  	  	  	  	  	  	  Kalinová	  podpísala	  kontrakt	  na	  vydanie	  skrípt	  z	  matematiky	  	  

-‐ 	  	  Martišková	  	  	  dopisuje	  skriptá	  	  na	  tému	  Medzinárodné	  vzťahy	  
-‐ 	  	  Tamene	  pripravuje	  vydanie	  	  	  knihy	  	  -‐	  Medzinárodné	  vzťahy	  	  a	  svetová	  politika	  
-‐ 	  	  Ďalej	  sa	  prípravuje	  učebnica	  s	  názvom:	  Rozhodovacie	  procesy	  a	  analýza	  (Janiga	  

–	  Toma)	  
-‐ 	  	  	  Žáry	  pripravuje	  učebnicu:	  Vzťahy	  s	  verejnosťou-‐Princípy	  a	  postupy.	  

	  
	  
Uznesenie	  	  7.	  
VR	  	  vzala	  správu	  na	  vedomie	  .	  
	  
	  
	  Ad.9)	  
	  
Aktualizácia	  študijnej	  špecializácie	  	  Informačné	  systémy,	  ktorá	  vznikla	  v	  minulosti	  	  v	  spolupráci	  
s	  firmou	  Gratex	  International	  	  sa	  bude	  	  modernizovať	  	  	  v	  študijných	  predmetoch	  	  v	  zmysle	  ich	  
prispôsobovania	  sa	  aktuálnej	  praxi.	  Absolventi	  sa	  budú	  môcť	  	  uplatniť	  ako	  architekti	  informačných	  
systémov,	  obchodníci	  	  so	  	  službami	  a	  produktmi	  	  informačných	  technológií,	  projektoví	  manažéri,	  
analytici	  procesov,	  pracovníci	  	  internetového	  obchodu	  a	  marketingu.	  
	  	  
	  
Uznesenie	  	  8.	  	  
VR	  súhlasí	  s	  aktualizáciou	  študijnej	  špecializácie	  informačné	  systémy.	  
Termín:	  1.10.2008.	  
Zodpovední:	  Bušíková,	  Zlocha	  



	  
Ad.10)	  
Po	  úspešnej	  evaluácii	  VŠM,	  	  rozhodlo	  vedenie	  školy	  uchádzať	  sa	  o	  členstvo	  	  v	  EUA.	  Členmi	  sme	  sa	  stali	  
v	  roku	  2008,	  čo	  nám	  umožňuje	  aktívne	  sa	  zúčastňovať	  všetkých	  akcií	  a	  podujatí,	  ktoré	  EUA	  	  
organizuje,	  ako	  napr.	  konferencie,	  rôzne	  semináre,	  workshopy,	  diskusné	  	  fóra	  	  atď.	  EUA	  sa	  pokladá	  za	  
najaktívnejšiu	  	  medzinárodnú	  organizáciu	  VŠ	  v	  Európe.	  
	  
Uznesenie	  9.	  
VR	  vzala	  správu	  na	  vedomie.	  	  	  	  
	  
	  
Ad.11)	  
	  
Lichardus	  v	  ďalšom	  bode	  informoval	  o	  svojej	  účasti	  na	  4.medzinárodnej	  konferencii	  	  GUNI	  (Global	  
University	  Network	  for	  Education)	  v	  Barcelone	  30.3.	  až	  2.4.2008	  na	  tému	  Higher	  Education-‐New	  
Chalenges	  and	  Emerging	  Roles	  for	  Human	  and	  Social	  Development.	  Aktuálny	  je	  trend	  prípravy	  
potenciálu	  pre	  sociálnu	  transformáciu	  a	  vývoj	  spoločnosti.	  Ide	  najmä	  o	  spôsob,	  ako	  sa	  bude	  
globalizácia	  vyvíjať,	  čo	  záleží	  na	  globálnych	  reakciách,	  ktoré	  budeme	  schopní	  artikulovať	  v	  súčasnosti.	  
Zborník	  z	  konferencie	  je	  k	  dispozícií	  v	  knižnici	  VŠM.	  
	  
Ad.12)	  
	  
Mobilitný	  program	  	  ERASMUS	  sa	  na	  škole	  	  postupne	  rozbieha.	  Naši	  študenti	  a	  učitelia	  absolvovali	  	  
prvé	  výmenné	  pobyty	  na	  univerzite	  v	  Oulu	  (Fínsko)	  a	  	  v	  Steyri	  (Rakúsko).	  	  Do	  budúcna	  počítame	  asi	  
s	  desiatimi	  aktívne	  spolupracujúcimi	  zahraničnými	  školami.	  
Prof.	  Hvorecký	  	  informoval	  o	  pripravovanej	  letnej	  škole	  o	  znalostnom	  manažmente,	  na	  ktorej	  sa	  
zúčastní	  23	  študentov,	  z	  toho	  17	  zahraničných.	  	  	  	  	  	  
Predseda	  VR	  vyjadril	  vďaku	  tímu	  v	  zložení:	  	  	  Hvorecký,	  Kristína	  Balšanová	  a	  	  Michaela	  Zajíčková	  za	  
výbornú	  prácu	  a	  úsilie,	  ktoré	  vynakladajú	  na	  zabezpečenie	  úspešného	  chodu	  celého	  programu.	  	  
	  
Uznesenie	  10.	  
VR	  	  vzala	  správu	  na	  vedomie,	  odporúča	  	  v	  rozvíjaní	  programu	  intenzívne	  pokračovať	  	  vrátane	  
organizovania	  letných	  škôl.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovední:	  	  Hvorecký,	  Lichardus	  so	  spolupracovníkmi	  	  
	  
	  
Ad.13)	  
	  
	  Lichardus	  	  informoval	  o	  svojej	  účasti	  na	  pozvanie	  na	  sympóziu	  ,,	  The	  Tenth	  Step:	  Keep	  Walking	  Up´´	  
v	  máji	  2008,	  na	  Facultad	  de	  Contaduria	  Pública	  y	  Administration,	  Universidad	  Autónoma	  de	  Nuevo	  
León.v	  Monterrey,	  v	  Mexicu.	  	  Prednášal	  pre	  študentov	  a	  učiteľov	  o	  vysokoškolskom	  systéme	  
v	  Európe.	  	  	  Prijal	  	  ho	  aj	  	  rektor	  	  univerzity	  v	  Monterrey,	  José	  António	  Gonzá,	  les	  Treviňo,	  ktorý	  prejavil	  
veľký	  záujem	  o	  znalostný	  manažment	  	  a	  rád	  by	  ho	  zaviedol	  aj	  na	  ich	  	  univerzite.	  V	  skupine	  



zahraničných	  prednášateľov	  bol	  aj	  dr.	  Ted	  Baartmans,	  odborník	  na	  “leadership“	  a	  riešenie	  kríz	  vo	  
svete,	  ktorý	  prijal	  pozvanie	  na	  guest	  lecture	  na	  seminári	  na	  našej	  škole	  v	  septembri	  2008.	  
	  
Uznesenie	  11.	  
	  VR	  	  odporúča	  usporiadanie	  uvedeného	  seminára	  pre	  učiteľov	  a	  vedúcich	  pracovníkov	  školy	  a	  udržanie	  
kontaktu	  	  s	  firmou	  Dr.	  Teda	  Baartmansa	  The	  Presentatie	  Groep,	  Holandsko.	  
Termín	  seminára	  :	  3.9.2008	  
Zodpovedný:	  	  Lichardus	  
	  
	  
Ad.14)	  
	  
K	  téme	  Live@Edu	  	  	  Zlocha	  	  	  uviedol,	  že	  v	  priebehu	  leta	  sa	  bude	  zavádzať	  	  nový	  program	  	  v	  spolupráci	  
so	  spoločnosťami	  Microsoft	  Slovakia	  a	  Gratex	  Internationl.	  Študenti	  budú	  mať	  vygenerované	  	  svoje	  
študentské	  kontá,	  kde	  budú	  môcť	  vytvárať	  svoje	  práce,	  komunikovať	  s	  ostatnými	  študentmi	  
a	  rovnako	  aj	  učiteľmi.	  	  
	  
Uznesenie	  12.	  
VR	  vzala	  správu	  na	  vedomie	  a	  odporúča	  pokračovať	  ako	  je	  uvedené.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovedný:	  Zlocha	  
	  
	  
Ad.15)	  
	  
	  Dňa	  13.6.	  podala	  VŠM	  žiadosť	  o	  nenávratný	  finančný	  príspevok	  z	  programu	  South	  East	  Europe	  
Programme	  s	  cieľom	  vytvorenia	  inovačnej	  siete	  partnerských	  inštitúcii	  zo	  Slovenska,	  Rakúska,	  Srbska,	  
Rumunska	  a	  Grécka	  s	  názvom	  „South	  East	  Europe	  Innovation	  Network“.	  Ďalšími	  z	  cieľov	  SEE	  IN	  je	  
vytvorenie	  komunikačného	  inovačného	  portálu,	  prepojenie	  priemyslu	  	  s	  akademickými	  	  inštitúciami	  
a	  rozvoj	  inovačnej	  kultúry	  na	  participujúcich	  inštitúciách	  formou	  e-‐learningových	  modulov	  
zameraných	  na	  inovácie,	  znalosti	  a	  ochranu	  vlastníckych	  práv.	  V	  prvej	  etape	  podala	  VŠM	  na	  
posúdenie	  základnú	  myšlienku	  projektu,	  pričom	  v	  prípade	  kladného	  posúdenia	  projektového	  zámeru	  
bude	  v	  ďalšej	  etape	  potrebné	  vypracovať	  projekt	  (odhadovaný	  termín	  –	  október	  2008).	  

	  
Uznesenie	  13.	  
VR	  schvaľuje	  doterajší	  postup	  a	  odporúča	  pokračovať	  ako	  je	  uvedené	  v	  správe.	  
Termín:	  priebežne	  
Zodpovedný:	  Zlocha	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  



Ad.16)	  
	  
V	  ,,Rôznom,,	  sa	  otvorila	  otázka	  študentov	  z	  ČR,	  ktorí	  majú	  záujem	  študovať	  na	  našej	  škole	  
v	  slovenských	  programoch.	  Problematická	  je	  otázka	  písania	  prác	  a	  teda,	  či	  umožníme	  takýmto	  
študentom	  písať	  práce	  v	  českom	  jazyku,	  keďže	  súčasťou	  hodnotenia	  prác	  je	  aj	  gramatická	  stránka.	  	  
	  
	  
	  
Uznesenie	  14.	  
	  VR	  odporúča,	  aby	  	  študenti	  	  českej	  národnosti	  mohli	  	  písať	  práce	  v	  češtine.	  Je	  nutné	  	  zmeniť	  sylaby,	  
pričom	  sa	  v	  tomto	  prípade	  nebude	  hodnotiť	  konkrétne	  gramatika,	  ale	  formálna	  stránka	  a	  jazyková	  
kultúra.	  	  
Termín:	  do	  začiatku	  nového	  akademického	  roku	  
Zodpovední:	  Bušíková,	  Hackett	  
	  
	  
	  
Predseda	  VR	  na	  záver	  zasadnutia	  ešte	  informoval	  prítomných	  členov	  VR,	  že	  na	  webovej	  stránke	  školy	  
je	  uverejnená	  Výročná	  správa	  VŠM	  a	  požiadal	  o	  zaslanie	  prípadných	  pripomenok	  .	  
	  
Všetkým	  členom	  VR	  sa	  poďakoval	  za	  aktívnu	  účasť	  a	  pozval	  ich	  na	  spoločný	  obed.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Zapísala	  M.Balšánová	  
Redigoval,	  doplnil	  a	  schválil	  B.Lichardus	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Prof.	  MUDr.B.Lichardus,	  DrSc.,	  Dr.h.c.	  v.r.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  predseda	  VR	  a	  rektor	  VŠM	  
Bratislava,	  15.8.2008.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  


